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课    题：Going to the Supermarket 逛超市   (练习课   二年级)
	教学目标
	1、 培养学生理解并运用乘法口诀解决应用题的能力。

2、 学会阅读乘法应用题（一位数），找出关键词，并思考解答。

3、 学会在小组内用英语交流所观察到的图片信息，尝试编文字应用题。

4、 巩固复习英语乘法口诀表。

	活动准备
	课件：Multiplication Tables.  展示台、练习单、一篮桔子、一些鸡蛋

	教学活动过程（Teaching steps）
	（Notes）说明

	巩固复习
	Ask the pupils to say the multiplication tables. Say the multiplication tables like this way. 
Ask group one to say the multiplication table of 2. 

Ask group two to say the multiplication table of 3.
Ask boys to say the multiplication table of 8. Ask girls to say the multiplication table of 9. 
	准备活动。（课件第1-9页）
通过小组背诵乘法口诀表，帮助学生巩固复习乘法口诀。

做法：让学生分小组背诵乘法口诀表，第一组读背2的乘法口诀，第二小组读背3的乘法口诀，依次类推，8和9的口诀分男女生进行竞赛。

	知识习得


	【1】Counting fruits。
Ask the pupils to talk about the picture. Ask some pupils to say something about the picture.
How many pears?

Show a picture to the class. 

There are 6 pears in each row. There are 6 rows altogether. There are 36 pears.
How many watermelons?

There are 7 watermelons in each row. There are 7 rows altogether. There are 49 watermelons.
	（课件第10-11页）
展示一副超市图画，让学生分小组交流讨论。教师从“超市”里挑选出梨和西瓜让学生学会用英语表达，并学会用已有知识经验进行计算。

	
	【2】There are 7 bananas in one row, how many bananas in 3 rows ? Ask pupils to make a maths exercise.
Show something to the class. Ask them to make some word problems and solve the problems. (Things : eggs chairs desks )
	（课件第12页）
展示香蕉图，每排7个，让学生算算3排一共有几个。
生活中的数学：学生观察老师带来的鸡蛋，数一数，算一算。

	课中律动
	Sing a song : <<Bingo>>.
	通过课中律动,调节学生情绪,以便更好地投入到下面的学习活动中。（课件第13页）

	巩固练习
	Give the worksheets to the class. Ask them to have a race.
	教师分发作业单给组长，组长分发作业单给组员，开展乘法计算比赛。

	拓展活动
	Buying fruits: 
A: Can I help you?

B: Yes, I  want to buy some oranges .

A: Here you are !
B: How much?

A: 30 Yuan.

B: Here you are !
A: Thank you.

The teacher show a baskets of oranges to the class. Put some oranges into the small baskets. Divide them into 6 groups. Ask pupils to count the total of oranges.
Give the oranges to the pupils .
	· 学生观察老师如何购物，初步学会如何用英语进行交际。
· 教师与学生一起数一数并计算一共买了多少个桔子。



	课堂小结
	Share . 以分享水果活动形式结束。
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